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期刊歷史
《教育資料與圖書館學》，始於1970年3月創刊之《教育資料科學月刊》，其間於1980年9月更名為《教育資料

科學》，改以季刊發行。1982年9月起易今名，而仍為季刊。自2016年10月起，改以一年出版三期（3月、7月、11
月）。現由淡江大學出版中心出版，淡江大學資訊與圖書館學系和覺生紀念圖書館合作策劃編輯。本刊為國際學術期
刊，2008年獲國科會學術期刊評比為第一級，2009年起收錄於「台灣社會科學引文索引」（TSSCI）名單，2015年
獲科技部人文社會科學研究中心評定為教育學門專業類A級期刊，2017年起獲科技部人文社會科學研究中心評定為教
育學門社會科學核心期刊（簡稱TSSCI）第一級。並廣為海內外知名資料庫所收錄（如下英文所列）。
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中文刊名：教育資料與圖書館學
英文刊名：Journal of Educational Media and Library Sciences

歷經年代：2012年09月~至今
主  編：邱炯友

索引標示： 春 夏 秋 冬
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中文刊名：教育資料與圖書館學
英文刊名：Journal of Educational Media and Library Sciences

歷經年代：2003年3月~2012年9月
主  編：邱炯友

索引標示： 春  夏  秋  冬

中文刊名：教育資料與圖書館學
英文刊名：Journal of Educational Media & Library Sciences

歷經年代：1982年9月~2003年3月
主  編：黃世雄

中文刊名：教育資料科學
英文刊名：Journal of Educational Media Science

歷經年代：1980年9月~1982年9月
主  編：黃世雄

中文刊名：教育資料科學月刊
英文刊名：The Bulletin of Educational Media Science

歷經年代：1970年3月~1980年9月
主  編：黃世雄
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出版者：淡江大學出版中心  地址：251301台灣新北市淡水區英專路151號
電話：+886-2-2621-5656 #2382  E-mail：joemls@mail2.tku.edu.tw
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Journal History

The JOURNAL OF EDUCATIONAL MEDIA & LIBRARY SCIENCES (JoEMLS), published by Tamkang
University Press and co-published with the Department of Information & Library Science (DILS) and Chueh Sheng
Memorial Library, was formerly the Bulletin of Educational Media Science (March 1970 – June 1980) and the
Journal of Educational Media Science (September 1980 – June 1982). In 2015, JoEMLS is acknowledged as the A
class scholarly journal in Taiwan by the Ministry of Science and Technology (MOST). Since October 2016, JoEMLS
has been changed from quarterly to a tri-annual journal, published in March, July, and November. JoEMLS is
indexed or abstracted in
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Chinese Journal Title: 教育資料與圖書館學
English Journal Title: Journal of Educational Media and Library Sciences

Year: Sep., 2012 ~ now

Editor: Jeong-yeou Chiu
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Chinese Journal Title: 教育資料與圖書館學
English Journal Title: Journal of Educational Media and Library Sciences

Year: Mar., 2003 – Sep., 2012

Editor :Jeong-yeou Chiu

Index mark: Spring  Summer  Fall  Winter

Chinese Journal Title: 教育資料與圖書館學
English Journal Title: Journal of Educational Media and Library Sciences

Year: Sep., 1982 – Mar., 2003

Editor: Shih-Hsion Huang

Chinese Journal Title: 教育資料科學
English Journal Title: Journal of Educational Media Science

Year: Sep., 1980 – Sep., 1982

Editor: Shih-Hsion Huang

Chinese Journal Title: 教育資料科學月刊
English Journal Title: The Bulletin of Educational Media Science

Year: Mar., 1970 – Sep., 1980

Editor: Shih-Hsion Huang
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Publisher: Tamkang University Press  Address: No. 151, Yingzhuan Rd., Tamsui Dist., New Taipei City 251301, Taiwan (R.O.C)
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The journal is published under the terms of the Creative Commons Attribution-NonCommercial 4.0 International (CC BY-NC 4.0) by

Tamkang University Press.
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